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Ärende 17: Miljöbokslut 2021

Det här bokslutet är det sista som utgår från det gamla upplägget på Miljöprogrammet. Det
finns en hel del att säga om resultaten med bokslutet sammanfattar väl de utmaningar vi står
inför - vi kommer behöva öka våra ansträngningar, det går för långsamt.

Den analys som vi i Miljöpartiet efterfrågat i många år ser vi nu i detta bokslut. Med det nya
upplägget på Miljöprogrammet kommer det finnas mer utrymme för analys och resonemang
kring miljö- och klimatarbetet i kommunen, vilket vi verkligen ser fram emot.
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